
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 
zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         
Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 
reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 
 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 
zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 



Rečník 0  
Prosím. Uviesť do zasadacej miestnosti Janu Hatalovú, dobrý deň, vítam vás na zasadnutí Súdnej 
rady, posaďte sa u nás.  

A odovzdávam vám slovo za účelom stručnej prezentácie. Nech sa páči.  

Rečník 6  
Pani predsedníčka, vážená pani podpredsedníčka a vážení členovia Súdnej rady Slovenskej 
republiky. Ďakujem za pozvanie na dnešné vypočutie. Moje meno je teda Jana Hatalová, funkciu 
sudkyne vykonávam od roku 1 9 9 2 nepretržite až doteraz, takže v podstate v lete to bude            
3 3 rokov, takže v podstate ako kariérna sudkyňa nastúpila som na Okresný súd Bratislava 1, kde 
som pôsobila 13 rokov. Na obchodnom úseku a potom teda následne bolo vyhlásené výberové 
konanie na Krajský súd v Bratislave na správne kolégium, toto výberové konanie som využila       
a v podstate od roku 2 00 3 už pôsobím v oblasti správneho súdnictva, dostala som sa teda potom 
po výberovom konaní aj na Najvyšší súd. Stala som sa tam predsedníčkou senátu, počas môjho 
pôsobenia na Najvyššom súde som skončila. Aj doktorandské štúdium s titulom PG, takisto         

v oblasti správneho súdnictva a následne som sa teda v roku 2 1 uchádzala aj o post sudkyne      
na Najvyšší správny súd, kde som teda tiež po úspešnom výberovom konaní alebo vypočutí     
pred Súdnou radou sa stala sudkyňou Najvyššieho správneho súdu, kde tiež pôsobím momentálne      
vo funkcii predsedníčky senátu a v roku 2 3, 2 0 2 3 som ešte skončila. Aj štúdium na inštitúte 
vzdelávania s titulom Ela lem.  

V podstate by som chcela povedať, že bola by som rada teda, keby som mohla svoje dlhoročné 
skúsenosti uplatniť vo funkcii, teda skúšajúcej v skúšobnej komisii justičných čakateľov alebo 
teda uchádzačov o.  

Justičnú skúšku.  

Rečník 0  
Ďakujem pekne, otváram rozpravu, do ktorej sa už stihla prihlásiť ešte Pružinec, nech sa páči.  

Rečník 3  
Ďakujem za slovo. Ja len krátko. Podľa mňa je veľmi dobré, keď sa do týchto skúšobných 
komisií hlásia dlhoroční sudcovia, ktorí majú naozaj, ako povedala kandidátka, skúsenosti, vedia 
ako na to a ja som rada, samozrejme podporím a hlas dostane.  

Rečník 0  
Ďakujem, ďakujem. Marián Pečík.  

Rečník 9  
Je to moja vzácna kolegyňa, moja riadiaca predsedníčka senátu je pre mňa cťou ja navrhnúť           
a poznáme som minimálne 15 rokov ešte za bývalého správneho kolégia Najvyššieho súdu         
ku tomu všetkému, ktorý ešte doplniť, že pani doktorka je aj skúšobnou komisárkou                    
na advokátskych skúškach. Áno a naozaj je to teda pre mňa výrazná justičná autorita, ale vážim 



ju aj ako človeka, takže ďakujem a vás prosím.  

V prospech pani kandidát.  

Rečník 0  
Ďakujem pekne, Ľudmila, Joánidiistov, pardon, Zuzana Čížová, faktická poznámka.  

Rečník 19  
Ja s pani doktorkou.  

Rečník 22  
Skúšam, je v mojom senáte  

Rečník 19  
Na advokátskych skúškach.  

Rečník 22  
A ako som mala možnosť porovnať aj so skúškami úst nimi na justičnej, myslím si, že sú 
porovnateľné, ba až prísnejšie, takže ja verím tomu, že nadobudla toľko zručnosti a skúsenosti, že 
určite bude veľkým prínosom.  

Rečník 1  
Ďakujem.  

Rečník 0  
Plusmila Ianidisová, aha, pardon, Magdaléna Hromcová, ty si taká veľká. Asi tu teda písmenkách 
myslíme a nevidím.  

Rečník 6  
Za slovo.  

Rečník 19  
Ja sa už len pridávam k Zuzke Tížovej. Ja som včera mala možnosť tiež s pani doktorkou skúšať 
na advokátskych skúškach a musím povedať, že bola by škoda, keby teda bola len v užobnom 
senáte, na advokátskych skúškach a nie aj justičnej akadémii, takže bude určite veľkým 
prínosom.  

Rečník 0  
Ďakujem pekne, takže teraz Ľudmila Ihnidisová.  

Rečník 14  
Ja sa tiež pripájam k predrečníkom, aj k pani doktorke. Ajšepružne. Dvere naozaj treba                 
do skúšobných komisií na sudcov dostať alebo na justičné skúšky sudcov, ktorí majú, prešli 
každým stupňom súdnictva od Okresného súdu až po Najvyšší súd.  



Rečník 0  
Ďakujem, Dana Jelinková.  

Rečník 16  
Deň. Pani doktorka, ja vás poznám z nášho oficiálneho písomného styku, keď nám Najvyšší 
správny súd napíše, čo sme urobili dobre alebo čo sme urobili zle a naozaj si dovolím, neviem, či 
to prináleží sudcom nižšieho stupňa, ale podpisujem to, že pani doktorka určite, bezpochyby je 
justičnou, prirodzenou autoritou v oblasti správneho súdnictva. A ja vždy, keď vidím za hlavy 
vlastne vaše meno, tak sa teším, že čo píšete bez ohľadu na to, keď vám niečo vytknete, tak 
bohužiaľ sa s tým musím stotožniť, ale teda v podstate, bohužiaľ, pardon, to som sa zle vyjadrila, 
stotožním sa s tým, samozrejme, ale aj z pozície teda sudcu súdu nižšej inštancie. Potvrdzujem 
vlastne všetko, čo tu vlastne odznelo. Ďakujem veľmi pekne.  

Rečník 0  
Ďakujem pekne. Keďže do rozpravy už nik nie je prihlásený, ukončujem rozpravu a odovzdávam 
slovo predsedovi volebnej komisie, ktorý bude viesť hlasovanie a oznámi výsledok.  

Rečník 32  
Návrh uznesenianej rady Súdna rada Slovenskej republiky po prerokovaní návrhu na voľbu 
kandidáta na člena skúšobných komisií a náhradného člena skúšobných komisií. Týždeň 
Slovenskej republiky a jeho vypočutí.  

Rečník 32  
Konštatujem, že hlasovalo všetkých 16 prítomných členov Súdnej rady, zahlasovalo 16. Nikto 
nehlasoval proti hlasovania sa nezdržal.  

Rečník 0  
Gratulujem a držím palce v ďalšom procese.  

Dovidenia.  

 

 

 

 

 

 

 

 


